
Scope Markets 2021 Deposit Bonus Promotion Terms and Conditions

Scope Markets 斯科普 2021 牛转钱坤赠金转现推广活动条款及细则

The Chinese translation to the present Terms and Conditions is provided for convenience only. In case of contradiction, the English version shall prevail.

中文条款仅供参考，如有疑问，请以英文条款为准。

1. Introduction

活动简介

- a. Scope Markets is a trading name of Scope Markets Ltd a Company incorporated in Belize with registration number 145,138, having its registered address at 5 Cork street, Belize City, Belize (hereinafter referred to as 'Scope Markets' or 'the Company'). The Company is regulated by the International Financial Services Commission of Belize (IFSC) under license numbers 000274/57 and 000274/58.
金融服务由 Scope Markets Limited 斯科普提供，注册号为 145,138（注册地址：伯利兹伯利兹市科克街 5 号）。Scope Markets Limited 斯科普受伯利兹国际金融服务委员会（IFSC）监管，许可证号为 000274/57 和 000274/58。
- b. This Bonus (hereinafter referred to as "Bonus" or "Offer" or "Promotion") is available to clients of Scope Markets who meet the Eligibility Criteria and perform Eligible Deposits as described herein.
赠金转现推广活动（“赠金”或“优惠”或“活动”）适用于任何满足活动参与资格的 Scope Markets 斯科普客户。
- c. The Client acknowledges that he/she has read and agreed to be bound by these Terms and Conditions as well as to the Company Trading Terms and Conditions.
客户确认他/她已阅读并同意接受这些条款和条件以及 Scope Markets 斯科普的交易条款和条件的约束。
- d. The Deposit Bonus Promotion includes the "Welcome Credit Bonus" available only to New Clients and the "Deposit Credit Bonus" available to New and Existing Clients. Furthermore, this Promotion is consisted of two parts: the receipt of the 'Credit Bonus' and/or the Welcome Credit Bonus if applicable, and the conversion into "Trade Cash Bonus" under the terms provided hereunder.
赠金转现推广活动包含了对新客户提供的“迎新赠金”，以及对新客户和现有客户提供的“入金赠金”。本次活动由“达成相应条件后获得赠金”和“在遵守本合同规定的条款下将赠金转换为现金”两个部分组成。

2. Promotion Period

活动时间

- a. The Period to become Eligible and apply for the **Deposit Bonus** Promotion is **from 17:00 EDT # on March 31, 2021 to 16:59 EDT# on April 30, 2021.**
EDT (US Eastern Standard Time) is GMT -5, BJT (Beijing Time) is GMT +8 赠金转现推广活动时间：美国东部夏令时# 2021 年 3 月 31 日 17:00 -- 美国东部夏令时# 2021 年 4 月 30 日 16:59。
美东时间为 (GMT-5)，北京时间为 (GMT+8)

- b. The deadline to complete the required volume in order to be eligible to convert Welcome and/or Deposit Credit Bonus into Trade Cash Bonus is **6 months (180 days) from the time the Eligible Deposit was performed for the first time.**
客户需于首笔合格入金后的 6 个月 (180 天) 内完成指定交易量方有资格获取交易赠金。

- c. If the volume requirement hasn't been met in the client's account within 6 months (180 days) after the Eligible Deposit was performed for the first time, in order for the Trade Cash Bonus to be awarded, then the account will be automatically disqualified from the promotion and any amount of credit bonus will be removed.
客户如在首笔合格入金后的 6 个月 (180 天) 内未能完成指定交易量要求，其账户将自动取消活动资格，所有赠金将被撤销。

3. Conditions of Eligibility

参与资格与条件

- a. An individual who can agree to binding contracts under the laws applicable in their country of residence may participate in the **Deposit Bonus Promotion.** Without limiting the foregoing, participation in the **Deposit Bonus Promotion** is not allowed for persons under the age of 18 or otherwise under legal age in their country of residence ("minors"). **If you are a minor, you cannot not participate in the Deposit Bonus Promotion.**
根据客户居住地适用的法律，能够同意签订具有约束力的合同的个人可以参加赠金转现推广活动。在不限上述规定的情况下，未满 18 周岁或未满法定年龄的人士（“未成年人”）不允许参加赠金转现推广活动。如果您是未成年人，您不能参加本次活动。

- b. The "Deposit Credit Bonus" and the "Trade Cash Bonus" are available to clients who have a live trading account with the Company and have submitted valid KYC documentation as per the Company's requirements as those are amended from time to time at the sole discretion of the Company (hereinafter 'Clients').

所有在 **Scope Markets** 斯科普拥有真实交易账户并已根据相应要求提交有效 KYC 文件且通过审核的客户，均有资格申请本次活动。

- c. The Welcome Credit Bonus Offer is available only to new clients who have not funded their account yet and performed their first deposit into a Standard or Pro account during the Promotion Period. They must have submitted valid KYC documentation as per the Company's requirements as those are amended from time to time at the sole discretion of the Company (hereinafter 'New Clients').

“迎新赠金”只适用于尚未为其真实交易账户（标准账户和专业账户）进行过入金，并在活动期间内首次入金的新客户。客户需按照 **Scope Markets** 斯科普要求提交有效 KYC 文件并通过审核的新客户（以下简称“新客户”），这些文件的使用将配合 **Scope Markets** 斯科普任何时候所修订的要求。

- d. Platinum accounts, IB commission accounts, Institutional accounts and same-name accounts are not eligible to participate in the Deposit Bonus Promotion.

尊享账户、IB 佣金账户和机构账户不参加此次赠金活动。正常情况下，同名账号不能参与。

- e. Employees, including relatives, partners or introducers of Scope Markets, or anyone associated with the company are not permitted to participate in this **Deposit Bonus Promotion**.

Scope Markets 斯科普员工，包括其亲属、合作伙伴或介绍人，或任何与 **Scope Markets** 斯科普有关联的人员都不允许参加本次赠金转现推广活动。

- f. Participation of 'Intermediaries/Related Parties' in the **Deposit Bonus Promotion** is prohibited. If the registration and/or trading date of a participant in the **Deposit Bonus Promotion** corresponds with the registration and/or trading information, including but not limited to IP address, trading from the same device of another participant in the **Deposit Bonus Promotion**, **Scope Markets** reserves the right to regard this matching as a reason for immediate disqualification. For the purposes hereof, the term 'Intermediaries/Party(ies)', when used in these Terms and Conditions, unless the context otherwise requires, shall mean to include any person or entity bearing a relationship with any participant in the **Deposit Bonus Promotion**, including without limitation:

“中间人/关联方”不允许参与赠金转现推广活动。如果赠金转现推广活动参与者的注册和/或交易日期与赠金转现推广活动中另一参与者的注册和/或交易信息（包括但不限于 IP 地址）相符，**Scope Markets** 斯科普保留将这种匹配视为立即取消活动资格的权利。就本协议而言，除文意另有所指外，在本条款和条件中使用的术语“中介机构/当事人”应包括与赠金转现推广活动中的任何参与者有关系的任何个人或实体，包括但不限于：

- 1) Family member, such as brothers, sisters, spouses, ancestors, lineal descendants, and collateral descendants.

家庭成员，如兄弟、姐妹、配偶、长辈、直系亲属及旁系亲属。

- 2) Person or entity, whom any participant in the **Deposit Bonus Promotion**, directly or indirectly through one or more intermediaries, controls, or whom directly or indirectly through one or more intermediaries, is controlled by or is under common control with any participant in the **Deposit Bonus Promotion**, for purposes of this definition, the term 'control' (including with correlative meaning, the terms 'controlled by' and 'under common control with'), as used with respect to any participant in the **Deposit Bonus Promotion**, shall mean the possession, directly or indirectly through one or more intermediaries, of the power to direct or cause the direction of management policies of such person or entity, whether through ownership of voting securities or otherwise.

任何参加赠金转现推广活动的个人或实体,直接或间接操纵一个或多个中介机构,或直接或间接被一个或多个中介机构操纵或者和此活动的参加者共同操纵。为了明确这个定义,术语“操纵”(包括与之相关意义,“被操纵”和“共同操纵下”),在这里意味着,直接或间接实际掌管一个或多个中介机构并能做决策某些个人或实体,可能利用投票证券的所有权或其他方式进行套利。

- 3) Similarly, persons associated in any manner whatsoever with Scope Markets and/or with the specific websites and/or social network sites on which Scope Markets may be running from time-to-time certain specific bonus/promotions, contest and/or surveys, in the context of which access to the **Deposit Bonus Promotion** is offered, are not allowed to participate in the offer.

同样的,与 Scope Markets 有关联和/或已经参加来自于 Scope Markets 在特定的网站和/或社交网络站点可能会不时地运行某些特定的奖金/促销活动,竞赛和/或调查,这些活动内容涉及赠金转现推广活动,将不允许再次参与此活动。

- g. This Offer cannot be combined with any other Bonus/Promotions Scope Markets may offer. Should a Client's trading account already have an existing Bonus, they will not be able to opt-in to this promotion or by accepting these Terms and Conditions; the Client also accepts that the previous Bonus will be removed prior to the new Offer being applied.

此活动不能与 Scope Markets 斯科普可能提供的任何其他活动相叠加。如果客户的交易账户已经获得了其他活动的赠金,他们将不能选择参加此次活动;如果客户申请参加此次活动,代表客户同意及接受取消之前所获得的其他活动赠金或奖励。

- h. In order to be eligible to receive the Welcome Credit Bonus, New Clients must perform their first deposit of a minimum total amount of 100 USD within one natural day as defined hereunder (hereinafter 'First Eligible Deposit').

为顺利获得迎新赠金,新客户须在 1 个自然日内完成首笔最低 100 美元的入金要求。

- i. In order to be eligible to receive the Deposit Credit Bonus, Clients must perform a deposit of a minimum amount of 500 USD during the Promotion Period (hereinafter 'Eligible Deposit').
为顺利获得入金赠金，客户须完成单笔最低 500 美元的入金要求。
- j. A natural day definition: from 17:00 EDT on the previous day to 16:59 EDT (daylight saving time), for example, the natural day on April 20, 2020 is from 17:00 EDT on April 19, 2020 to 16:59 EDT on April 20, 2020.
一个自然日：即美国东部夏令时前一天的 17:00 至当天的 16:59，如美国东部夏令时 2020 年 4 月 20 日的自然日是美国东部夏令时 2020 年 4 月 19 日 17:00 至 4 月 20 日 16:59。
- k. **The client must send an e-mail to payment.cn@scopemarkets.com, with their account number with the bonus code "DepositBonus202101", in the e-mail subject to have the bonus credited to the account. Before adding the bonus in the client's account, the client will need to confirm and agree with the Deposit Bonus Promotion Terms and Conditions. By sending a request and also confirming the receipt of the Deposit Bonus Promotion Terms and Conditions, the client will be legally bound by the terms and conditions of this bonus.**
客户需发送报名邮件至 payment.cn@scopemarkets.com 申请将赠金注入其该账户；并在电子邮件中注明其账号和赠金代码 "DepositBonus202101"。在赠金注入账户之前，客户需要确认并同意赠金转现推广活动的所有条款和条件。通过发送赠金申请并确认收到赠金转现推广活动的条款和条件，客户将受到此赠金条款和条件的法律约束。
- l. In order to participate the client has to complete the Eligible Deposit(s) for the first time before sending the enrolment application.
客户参与本次活动，必须在发送参与申请邮件之前完成首笔合格入金要求。
- m. Each client can receive the **Welcome Credit Bonus** only once during the Promotion Period but can receive recurring **Deposit Credit Bonus** if further Eligible Deposit requirements are met.
每个客户在活动期间只能获得一次迎新赠金；但只要符合合格入金需求，可以重复获得入金赠金。
- n. This Bonus promotion is applicable to clients from China and Malaysia only.
本次赠金活动仅适用于来自中国和马来西亚的客户。

4. Specific Deposit Bonus Promotion Terms

赠金转现推广活动具体条款

a. Eligibility to Participate:

活动参与者资格:

- 1) **Welcome Credit Bonus:** New Clients depositing for first time into their account by performing a First Eligible Deposit during the Promotion Period, will be entitled to receive the First Welcome Credit Bonus as per the figures provided in the Bonus Schedule, one working day after they performed the First Eligible Deposit and accepted the present Terms and Conditions (whichever comes later). They will be eligible to receive a Second Welcome Credit bonus one calendar month from the day the First Eligible Deposit was made, equal to the remaining amount to reach USD100 total credit (USD100 total credit shall include the amount already received as a First Welcome Credit Bonus) and will also be entitled to convert the Trade Cash Bonus, according to the figures provided in the Bonus Schedule. It shall be noted that if that at any time, New Client's net accumulated deposits fall below USD100 the account will be disqualified from the Promotion and the bonus credit will be removed.

“迎新赠金”：新客户在活动期间内首次向其真实交易账户中存入第一笔合格入金，将在完成第一笔合格入金并接受现行条款及细则（以后者时间线为准）后的一个工作日，根据赠金详情表中的赠金等级金额获得第一笔“迎新赠金”。根据赠金详情表中所显示的赠金等级金额，新客户也将会在第一笔合格入金起一个日历月内获得第二笔“迎新赠金”，相当于达到 100 美元赠金等级的剩余可获得赠金的金额（100 美元赠金等级将包括已经收到的第一笔“迎新赠金”），并有权在达到相应条件后将赠金转换为现金。需要注意的是，如果在任何时候，客户的累计净入金低于 100 美元，该账户将被取消活动资格，赠金金额也将被扣除。

- 2) **Deposit Credit Bonus:** Clients performing an Eligible Deposit into their account during the Promotion Period, will be entitled to receive the first Deposit Credit Bonus one working day after the time the Client has successfully requested such Bonus as per paragraph 3.k above and has accepted the Terms and Conditions (whichever comes later). Clients will also be eligible to convert the Trade Cash Bonus, according to the figures provided in the Bonus Schedule.

“入金赠金”：所有在活动期内有合格入金的现有 Scope Markets 斯科普客户将有资格获得“入金赠金”。首笔赠金将在客户根据上文第 3.k 条成功申请赠金活动并接受条款及细则（以后者时间线为准）后一个工作日内存入客户的交易

账户。客户可以在达成相应条件之后根据赠金详情表中的赠金等级，将赠金转换为现金。

b. Bonus Schedule:

赠金转现表

Deposit Bonus Promotion Schedule 赠金转现表					
Welcome Credit Bonus 迎新赠金 (信用额)	First Net Deposit Tier (USD)* 首次净入金档位 (美元)*	First Welcome Credit Bonus (USD) 第一重迎新赠金 (美元)	Second Welcome Credit Bonus (USD) - 1 calendar month after the First Eligible Deposit is made. 第二重迎新赠金 (美元) : 首笔入金后一个月后	Volume requirement (in Lots) - within 6 months (180 days) from the day the First Eligible Deposit is made. 交易手数要求 (标准手数) : 首笔入金后 6 个月(180 天)内	Trade Cash Bonus (USD) - 6 months (180 days) from the day the First Eligible Deposit is made if volume requirements are met. 交易赠金转现金 (美元) : 首笔入金后 6 个月(180 天)内满足的交易手数要求
	\$100-\$499	\$50	\$50	22	\$100
	\$500-\$599	\$60	\$40	22	\$100
<p>* For Welcome Credit Bonus tiers and requirements higher than \$599, please refer to the below table on Deposit Credit Bonus Tiers, whereby new clients will receive 12% as First Welcome Credit Bonus, and remaining balance of \$100 Welcome Credit Bonus as Second Credit Bonus if applicable.</p> <p>*高于 599 美元的迎新赠金等级和要求，请参阅下表的入金赠金档位；新客户将获得 12%的第一重迎新赠金，如适用，剩余 100 美元的迎新赠金将作为第二笔迎新赠金。</p>					
Deposit Credit Bonus 入金赠金 (信用额)	Net Deposit Tier (USD) 净入金档位 (美元)	Deposit Credit Bonus (USD) 入金赠金 (美元)		Volume requirement (in Lots) - within 6 months (180 days) from the day the Eligible Deposit is made for the first time. 交易手数要求 (标准手数) : 首笔合格入金后 6 个月(180 天)内	Trade Cash Bonus (USD) - up to 18%, 6 months (180 days) from the day the Eligible Deposit is made for the first time if volume requirements are met. Maximum bonus capped at \$36,000. 交易赠金转现金 (美元) : 首笔合格入金后 6 个月 (180 天) 内满足的交易手数要求，交易赠金即可转为高达 18% 现金，最高 36,000 美元。
	\$600-\$999			23	\$108

\$1,000-\$1,999	12% of the deposited amount, maximum bonus capped at \$24,000. 12%入金赠金, 高达 24000 美元。	38	\$180
\$2,000-\$4,999		76	\$360
\$5,000-\$7,999		170	\$900
\$8,000-\$11,999		260	\$1,440
\$12,000-\$17,999		350	\$2,160
\$18,000-\$29,999		520	\$3,240
\$30,000-\$49,999		860	\$5,400
\$50,000-\$99,999		1430	\$9,000
\$100,000 - \$199,999		2850	\$18,000
\$200,000 and above		5700	\$36,000

- c. When the Client is Eligible to receive any Bonus as provided hereunder, each round of the Bonus will be credited into client's account within one working day after each Eligible Deposit is made. When client meets the corresponding volumes as provided hereunder, which shall be generated within 6 months (180 days) from the day the Eligible Deposit was made for the first time, Client will be eligible to receive Trade Cash Bonus according to the Bonus Schedule after 6 months (180 days starting from the time that the Eligible Deposit was made for the first time). In such case any unconverted Credit/Bonus will be removed.

当客户有资格获得本合同条款规定的任何赠金时，每笔赠金将在每笔合格入金后一个工作日内存入客户的交易账户。当客户达到活动要求相应的交易量（应在合格入金之日起 6 个月即 180 天内产生）时，客户将在 6 个月后（自合格入金之日起之 180 天）根据相应赠金等级兑现赠金金额。同时，任何未兑现赠金都将被扣除。

- d. Volume will only be calculated if generated from the eligible account. Volume generated from same-name Account (slave account) will not be considered.

活动的交易量要求仅计算报名账号的交易量；同名账号（子账号）的交易量不能参与累计计算。

- e. To be eligible to convert the Trade Cash Bonus the Client needs to generate the Trading Volume Required as specified in the relevant tier according to client's net deposit as shown on the Bonus Schedule at a **round turn trade**. A round turn trade means opening and closing of a position. Provided that all the requirements are met, and the Client has successfully requested to convert the Trade Cash Bonus, the corresponding amount will be added in the Client's trading account Balance.

为能够达到赠金转现的资格，客户需要完成在赠金详情表中所对应的相应赠金等级的净入金和交易量要求。一笔完整的交易包括头寸的开仓和平仓。客户如果已经满

足所要求，并且成功申请赠金转现，那么相应的现金金额将会存入客户交易账户的余额中。

- f. Only volume lots generated on FX, Metal and Commodity symbols will be considered while calculating the Trading Volume Requirement. Volume generated on Shares and Indices CFDs will be excluded.

赠金交易量仅计算外汇、贵金属、大宗商品产品。股票和指数 CFD 产品不参与赠金转现推广活动交易量计算。

- g. Illegal trading positions and positions performed through scalping will not be considered when calculating the Trading Volume Requirement. Scalping is defined as positions opened and closed or other side of the initial position is taken in less than 120 seconds.

订单持仓时间少于 120 秒以及任何违规交易产生的订单交易量均将不被计入赠金活动交易量。

- h. Clients can use any payment method provided by Scope Markets to deposit to participate to this Bonus promotion. Any internal transfer between Scope Markets accounts is not calculated as deposit.

客户可使用 Scope Markets 斯科普所提供的任何方式入金参加本次活动。在 Scope Markets 账户之间的内部转账不会计算在内。

Example 1: A new client deposited USD100 and received first round Welcome Credit Bonus of USD50. If client deposits USD600 further within 30 days, client will receive USD22 (top-up bonus calculation based on $USD600 \times 12\% - USD50$) Deposit Credit Bonus within one day. He will then receive a second round USD28 Welcome Credit Bonus 30 days after the first deposit. When client trades 23 lots within 6 months (180 days), client can send email to payment.cn@scopemarkets.com to apply for his Trade Cash Bonus USD108 (Tier USD600-999). All the Deposit Credit Bonus and Welcome Credit Bonus in client's account will be removed.

例 1: 新客户存入 100 美元可以获得第一重入金赠金 50 美元。如果客户在 30 日内再入金 600 美元，客户可以继续获取 22 美元补贴入金赠金（600 美元*12%-50 美元）。首次入金 30 日后同时可以获取第二重迎新赠金 28 美元。当客户在 6 个月（180 天）内满足 23 手交易量要求时，可以发送电子邮件至

payment.cn@scopemarkets.com 申请将赠金信用额 108 美元（600 美元-999 美元档位）转换为现金。同时，所有未兑现剩余部分信用额赠金将被扣除。

- i. If a Client makes any withdrawal or internal transfer during the Promotion Period, the credit bonus he received will be deducted on a pro-rata basis.

如果客户在活动期内出金与内转资金（转出）至同名账户，将会按比例扣除信用额赠金。

Example 2: An existing client deposited USD20,000 and received Deposit Credit Bonus of USD2,400 (USD20,000*12%). Client then withdrew USD10,000 before the requirement of 520 lots is met, then USD1,200 Credit Bonus will be removed. He/she will then be under the bonus tier of USD8,000-11,999. If he/she achieves volume of 260 lots within six months from the day the Eligible Deposit was performed, he/she can send email to payment.cn@scopemarkets.com to apply for Trade Cash Bonus of USD1,440. The remaining Deposit Credit Bonus in his/her account will be removed.

例 2：现有客户存入 20,000 美元可以获得入金赠金信用额 2,400 美元（20,000 美元*12%）。如果客户在满足 520 手交易量之前出金 10,000 美元，那么 1,200 美元入金赠金信用额将会被扣除，他/她将处于 8,000-11,999 美元的档位内。如果客户在合格入金之日起 6 个月内满足 260 手交易量要求时，可以发送电子邮件至 payment.cn@scopemarkets.com 申请 1440 美元的交易现金金额。同时，客户账户中剩余被兑现部分将被扣除。

Example 3: Client deposited USD6,000 to activate a new account and received USD720 as Deposit Credit Bonus. Client then continued to deposit USD5,000 and USD4,000 without performing any withdrawal, and the Deposit Credit Bonus would be increased by USD600 and USD480. Client is in the bonus tier of USD12,000-USD17,999 but he/she only fulfilled 260 lots. He/she is only eligible for Trade Cash Bonus for the lower tier USD8,000-USD11,999. Client can send email to payment.cn@scopemarkets.com to apply for Trade Cash Bonus of USD1,440. The remaining Deposit Credit Bonus in his/her account will be removed.

例 3：客户存入 6000 美元激活一个新账户，可以获得入金信用赠金 720 美元。若客户再次增资入金 5,000 美元和 4,000 美元并且没有出金，那么客户的入金赠金将分别提高 600 美元和 480 美元（12,000-17,999 美元档位）。但客户只完成了 260

手的交易量要求时，只能获得 8,000-11,999 美元档位的入金赠金。此时客户可以发送电子邮件至 payment.cn@scopemarkets.com 申请兑现赠金信用额 1,440 美元。同时，客户账户中未被兑现部分将被扣除。

- j. The Welcome Credit Bonus amount is limited to a maximum of 100 USD; the Deposit Credit Bonus amount is limited to a maximum of 24,000 USD and the Trade Cash Bonus is limited to a maximum of 36,000 USD for any client.

对于任何客户，“迎新赠金”最高获得限制为 100 美元；“入金赠金”最高获得限制为 24,000 美元；赠金兑现最高限制为 36,000 美元。

- k. Where a client has multiple trading accounts with Scope Markets, he/she can only select one account to apply for the Deposit Bonus Promotion.

如果客户有多个同名账户，只能选择一个账户参与赠金转现推广活动。

- l. Trial Accounts are eligible to participate to this Bonus subject to the Eligibility Criteria provided thereunder and subject to the Clients performing Eligible Deposits. The owner of trial account needs to send email to payment.cn@scopemarkets.com to inform the funds have been deposited before attending the Deposit Bonus Promotion.

体验账户完成第一笔入金成功激活账户后可以参与本赠金活动,并获得相应赠金。体验账户的所有者需要在参加入金赠金活动之前发送电子邮件至 payment.cn@scopemarkets.com，通知 Scope Markets 斯科普已完成第一笔入金。

- m. Any client who participates in this Offer has the right to apply for Trade Cash Bonus based on the realized volumes described above and give up any remaining Deposit Credit Bonus, by sending an email to payment.cn@scopemarkets.com requesting the conversion to Trade Cash Bonus as per the volume generated at the time. Then the Credit Bonus will be removed from the trading account at once within one working day from the day the email was sent. If the Client achieves a lower traded volume than the Required Trading Volume, he will be downgraded to a lower tier and eligible to apply for Trade Cash Bonus based on actual realized volume.

任何参与本次活动的客户均有权根据上述条款及细则申请赠金兑现，并通过发送电子邮件至 payment.cn@scopemarkets.com，要求根据当时达到的相应赠金等级所获取的赠金信用金额兑现，且放弃任何未兑现部分的赠金。自电子邮件发送之日起一个工作日内，信用赠金将会从交易账户中扣除。如果客户的交易量低于相应赠金等级要求的交易量时，可根据实际完成交易量降档位兑现。

Example 4: Client deposited USD6,000. Client is entitled to USD720 for the Deposit Bonus; under Client's net deposit tier (Tier USD5,000-7,999), client needs to meet 170 lots to be eligible for Trade Cash Bonus. Finally, client only fulfilled 80 lots. Client is only eligible to apply for a Trade Cash Bonus of USD360 (Tier USD2,000-4,999). The remaining Deposit Credit Bonus in his/her account will be removed.

例 4: 现有客户入金 6,000 美元, 客户可获得 720 美元的入金赠金信用额; 客户此时所对应的赠金等级为 5,000-7,999 美元档位, 需满足 170 手的交易量才有资格将赠金信用额兑现。但在最后, 客户只完成了 80 手的交易量, 那么客户只能够申请相对应的 2,000-4,999 美元档位的 360 美元赠金金额兑现。同时, 客户账户中所剩余未兑现部分将被扣除。

Example 5: Client deposited USD6,000 on April 12, 2021 and received credit bonus of USD720. Client traded 80 lots and sent email request to settle the credit on April 20, 2021. Therefore, client was eligible to convert into USD360 Trade Cash Bonus. Total credit bonus of USD720 in his/her account will be removed.

例 5: 客户在 2021 年 4 月 12 日入金 6,000 美元, 并获得了赠金信用额 720 美元, 客户于 2021 年 4 月 20 日发送邮件申请提前结算兑现, 此时交易量仅为 80 手, 因此, 客户可获得 360 美元的赠金对兑现, 之前账户中 720 美元赠金信用额将被扣除。

- n. Notwithstanding the above, if at any time, the client's net accumulated deposits fall below USD100, the account will be disqualified from the promotion and the Bonus will be removed at once.

在任何时候, 如果客户的累计净入金低于 100 美元, Scope Markets 斯科普将取消其活动资格, 赠金也将被立即取消。

- o. Shall a client's account balance fall below zero with equity greater than zero due to the existence of the Credit, and there are no open positions in the trading account, and the client made additional deposits into his account in an amount greater than the minimum deposit requirement (USD500), he will be eligible to receive his 12% Deposit Credit Bonus from his new deposit. His net deposit tier will be adjusted based on his new deposit per described in Bonus Schedule for the calculation of

the Trade Cash Bonus for the following 6 months. An equivalent amount of the awarded bonus will first be utilized to adjust the negative balance in the account.

当客户账户余额小于零为负数，但净值大于等于零，且没有任何持仓，若客户再度入金且金额大于活动要求的最低入金（500 美元）时，客户可以获得入金金额 12% 的入金赠金。并将根据最新的入金金额，按照本条款及细则的赠金详情表中的赠金档位进行调整，重新计算未来六个月内的交易量以及所对应的赠金等级。到账赠金金额将优先抵扣账户负余额。

Example 6: Client deposited USD10,000 on April 3 and received USD1,200 Deposit Credit Bonus. Client account stopped out on April 10, because the balance in the trading account was -USD900. Client further deposited USD2,000 on April 12, the Client will be eligible to receive USD240 Deposit Credit Bonus from his new deposit. Client is awarded a total of USD1,440 bonus but the USD900 will be utilized to adjust the negative balance in his account. The Client will then have equity of USD2,540 (USD2,000+1,200+240-900) and he will be entitled to receive Trade Cash Bonus of USD2,160 (tier USD12,000-17,999).

例 6：客户 4 月 3 日入金 10,000 美元，获得入金赠金信用 1,200 美元。在 4 月 10 日，客户账户爆仓，且账户余额为-900 美元。如果客户在 4 月 12 日再次入金 2,000 美元，客户获得追加的入金赠金信用 240 美元。因此，客户将累计收到 1,440 赠金，调整客户账户负余额 900 美元后，账户可用净值为 2,540 美元（2,000 美元+1,200 美元+240 美元-900 美元）。将来可以兑现的赠金金额是 2,160 美元（12,000-17,999 美元档位）。

- p. Shall a client's account balance fall below zero with equity less than zero with no opened position, the system will automatically perform a negative balance adjustment and client's credit will be cancelled.

如果客户因为爆仓导致净值负数，系统将会自动清零和扣除所有信用额，取消客户参与活动资格。客户可以重新入金参与活动。

- q. The Credit Bonus is not withdrawable and cannot be transferred between trading accounts within Scope Markets. The Client will be able to withdraw the realized Trade Cash Bonus once it is converted, as per the terms described herein.

赠金信用额不能出金，也不能在 Scope Markets 斯科普内的交易账户之间进行内部转账。根据此条款及细则，一旦赠金兑现，客户将能够随时提取已兑现的赠金。

- r. Removing the Bonus at the end of the promotion or for any disqualifying event/reason may affect the amount of available margin in the trading account. It

is the client's responsibility to monitor their margin and equity at all times. If a margin call occurs, whether it is for market movement and/or bonus removal it will still be the responsibility of the client.

在活动结束时或因任何取消活动资格的事件/原因而取消赠金可能会影响交易账户中的可用预付款金额。客户有责任随时监控他们账户中的可用预付款金额。如果发生追加保证金的通知，无论是受到市场走势和/或赠金取消的原因所影响，都将由客户承担。

5. General Terms

一般条款

- a. The Company reserves the right, at its reasonable discretion, to discontinue the offering of this Deposit Bonus Promotion to any of its clients, without having to explain the reasons. Such clients will be informed via email.

本公司保留在其合理酌情权下终止向其任何客户提供此赠金转现推广活动的权利，而无须解释原因。Scope Markets 斯科普将通过电子邮件通知这些客户。

- b. The Company reserves the right to alter, amend or terminate this Bonus at its sole and absolute discretion. Notification of any alterations will be sent via email to clients. It shall be noted that participation in this Bonus constitutes acceptance and agreement to abide by any such alterations, amendments and/or changes.

本公司保留更改、修改或终止本赠金活动的权利，拥有唯一和绝对的酌情权。任何更改通知将通过电子邮件发送给客户。应注意的是，参与本此赠金活动即表示接受并同意遵守任何此类更改、修订和/或更改。

- c. If client withdraws large amount of his/her deposits and uses only the Credit bonus to trade, Scope Markets has the rights to cancel the credit bonus, related trades and recover any consequential loss.

如果客户在赠金入账后提取大额资金，只使用信用额进行交易，Scope Markets 斯科普有权取消相关交易或赠金，并要求客户赔偿 Scope Markets 斯科普的损失。

- d. Any indication or suspicion, in the Company's sole discretion, of any form of arbitrage (including but not limited to risk free profiting), abuse (including but not limited to participant's trading activity patterns that indicate that the participant solely aims to benefit financially from the credit trading bonus without being genuinely interested in trading in the markets and/or taking market risk), fraud,

manipulation, -back arbitrage connected to a trading bonus or any other forms of deceitful or fraudulent activity, will nullify all previously credited trading bonuses of the Client's trading Accounts with Scope Markets and/or any and all transactions carried and/or profits or losses garnered therein. In these circumstances, Scope Markets reserves the right, at its sole discretion to close/suspend (either temporarily or permanently) all such Client's trading Account(s) with Scope Markets, cancel all orders and annul all profits of such participant. In these circumstances, Scope Markets shall not be liable for any consequences of the trading bonus cancelation, including, but not limited to, order(s) closure by Stop Out.

Scope Markets 斯科普可自行决定，任何迹象或怀疑任何形式的套利（包括但不限于无风险套利）、滥用（包括但不限于参与者的交易活动模式，表明参与者仅旨在从信用交易金额中获得经济利益，而没有真正有兴趣在市场上交易和/或承担市场风险）、欺诈、操纵、与交易奖金相关的反向套利或任何其他形式的欺骗性或欺诈性活动，将使所有以前计入的交易赠金无效。在此情况下，Scope Markets 斯科普保留自行决定关闭/暂停（临时或永久）所有此类客户在 Scope Markets 斯科普的交易账户的权利，取消所有订单并取消该参与者的所有利润。在这些情况下，Scope Markets 斯科普将不对交易赠金取消的任何后果负责，包括但不限于止损订单关闭。

- e. Clients are to be aware that this bonus will be added in account balance when trading volume is met. This bonus affects the percentage of free margin displayed on their MT4/MT5 platform, and this does not reflect the level at which positions will be automatically closed if there are insufficient funds in the account. The automatic stop out feature does not consider the amount of bonus in the account, so the client should monitor their available all the time.

客户请知悉当交易量达到要求时，交易赠金将被添加到其账户余额中。这一赠金会影响他们 MT4/MT5 平台上显示的可用预付款百分比，这并不反映账户资金不足时自动平仓的水平。自动止损功能不考虑账户中的赠金金额，因此客户应该始终监控他们账户中的可用金额。

- f. Deposit Bonus Promotion terms shall be governed by and construed in accordance with the Laws of Belize. Any dispute or situation not covered by these terms will be resolved by Scope Markets Ltd in the manner it deems to be the fairest to all concerned. That decision shall be final and/or binding on all entrants. No correspondence will be entered into.

赠金转现推广活动条款受伯利兹法律管辖，并按照伯利兹法律解释。本条款未涵盖的任何争议或情况将由 Scope Markets Ltd 以其认为对所有相关各方最公平的方式解决。该决定是最终的和/或对所有参与者具有约束力。将不会进行任何沟通。

Risk Warning

Please note that forex trading and trading in other leveraged products involves a significant level of risk and is not suitable for all investors. Trading in financial instruments may result in losses as well as profits and your losses can be greater than your initial invested capital. Before undertaking any such transactions, you should ensure that you fully understand the risks involved and seek independent advice if necessary. Read our full risk disclosure.

风险提示：

外汇交易和其他杠杆产品交易涉及高风险，并不适合所有投资者。金融工具的交易可能会导致亏损和盈利，而且你的损失可能比你最初投资的资本更大。在进行任何此类交易之前，您应确保充分了解所涉及的风险，并在需要时寻求独立意见。请阅读我们完整的风险披露声明。